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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson (S)

2017/18:616 Resurser till polisen

I Brottsförebyggande rådets rapport Anmälda brott första halvåret 2017 
framgår det att antalet anmälda våldtäktsbrott har ökat med 10 procent sedan i 
fjol och 34 procent under den senaste tioårsperioden. Samtidigt har det 
framkommit kritik mot att bristen på resurser till polisiära insatser medför att 
allt fler våldsbrott blir ouppklarade och att utredningarna om framför allt 
våldtäktsbrott läggs på hög. I ett Sverige som i dag präglas av attacker mot 
poliser och gängkrig framförs ständigt behovet av utökade resurser till 
Polismyndigheten. 

Jag vill därför fråga justitie- och inrikesminister Morgan Johansson:

 

Anser ministern att regeringens ökade anslag i budgetpropositionen för 2018 
kommer att ge polisen tillräckliga resurser för att effektivt handlägga mer 
krävande våldsbrott?

………………………………………

Dennis Dioukarev (SD)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2018-01-22
Besvaras senast
2018-01-31 kl. 12.00


